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Abstract (en)
In order to improve the handling ability of a plastic container (20), especially for coffee creamer, which has a bottom (22), through which the
container (20) can be filled, and a lid (24), into which an opening (30) can be introduced for pouring out a liquid, gripping surfaces (38, 39) are to
be formed as indentations in a circumferential surface (40) of the container, the edges (42, 43, 44), which bound the gripping surfaces (38, 39) in
relation to the circumferential surface of the container (20), merging constantly and without corners into one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei einem Kunststoffbecher (20), insbesondere für Kaffeesahne, mit einem Boden (22), durch den der Becher (20) befüllbar ist, und einem
Deckel (24), in den zum Ausgießen einer Flüssigkeit eine Öffnung (30) einbringbar ist, die Handhabbarkeit zu verbessern, wird vorgeschlagen,
Grifflächen (38,39) als Vertiefungen in eine Umfangsfläche (40) des Bechers einzuformen, wobei die die Griffflächen (38,39) gegenüber der
Umgangsfläche des Bechers (20) begrenzenden Ränder (42,43,44) stetig und ohne Ecken ineinander übergehen.
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